

ALL-INCLUSIVE AT FIVE LUXE JBR

Dine, drink and relax at Dubai's hottest beach resort. Enjoy unlimited drinks and three meals a day from our award-winning restaurants.

Holiday like a VIP and soak up the sun from our **120 metre private beach** or one of our **Insta famous pools**.

 FIVELUXEJBR



TÊTE-À-TÊTE

French indulgence meets Dubai glamour! Immerse yourself in a culinary indulgence à la française, where every bite transports you to the South of France.

SELECTED DRINKS AND SET MENU OR AED 130 CREDIT FOR DINNER, PER PERSON.

CIELO (Available for lunch and dinner)

Where every meal is a sun-soaked affair! Savour the best of the Mediterranean cuisine or a delicious pizza straight from our traditional pizza oven.

**SELECTED DRINKS AND LUNCH SET MENU.
SELECTED DRINKS AND DINNER SET MENU.**

THE LOBBY LOUNGE (Available for lunch and dinner)

The ideal spot for a casual bite to eat from healthy treats, barista made coffee, pasta and more!

**AED 130 CREDIT, PER PERSON FOR LUNCH.
AED 130 CREDIT PER PERSON, FOR DINNER.**

RONIN (Available for dinner, available for lunch Fri-Sun)

Indulge in gourmet Japanese cuisine at this Irezumi inspired fun fine dining with Chef Sinkeun Choi.

**SELECTED DRINKS AND DINNER SET MENU OR AED 130 CREDIT, PER PERSON.
SELECTED DRINKS AND LUNCH SET MENU OR AED 130 CREDIT, PER PERSON.**

FIVE ►

GOOSE ISLAND TAP HOUSE (Available for lunch and dinner)

Dubai's most awarded pub invites you for the best of gourmet pub foodie treats, paired with the freshest hops in town.

SELECTED DRINKS AND SET MENU OR AED 130 CREDIT, PER ADULT AND AED 65 PER CHILD.



PLAYA PACHA (BEACH) (Available for lunch)

Take your taste buds on a trip across the Mediterranean whilst soaking up breathtaking views of the Dubai Eye.

SELECTED DRINKS AND LUNCH SET MENU OR AED 130 CREDIT, PER PERSON.

PLAYA PACHA (POOL) (Available for lunch)

Enjoy international faves poolside while basking in the sunshine.

SELECTED DRINKS AND LUNCH SET MENU.



TERMS & CONDITIONS

- MEALS ARE SERVED ON A FULL BOARD BASIS, IN A SET MENU OR CREDIT, DEPENDING ON THE RESTAURANT.
- RESTAURANT OPERATIONS TIMINGS VARY.
- UNLIMITED SELECTED DRINKS FROM 11.30AM UNTIL RESTAURANT CLOSING. ALCOHOL IS SERVED IN LINE WITH UAE LAW, ONLY TO PEOPLE ABOVE THE AGE OF 21.
- THIS EXCLUDES IN-ROOM DINING.
- THE HOTEL RESERVES THE RIGHT TO CLOSE OR TO ALTER OPERATING HOURS OF THE FOOD AND BEVERAGE IN RESTAURANTS FROM TIME TO TIME, AND WITH NO LIABILITY.
- THE HOTEL RESERVES THE RIGHT TO INTRODUCE ANY KIND OF CHANGES TO THE CONCEPT WITHOUT PRIOR NOTIFICATION TO THIRD PARTIES AND/OR ORGANISATIONS.

EVERYTHING YOU LOVE, WITH NO LIMITS



ВСЕ ВКЛЮЧЕНО AT FIVE LUXE JBR

Ешьте, пейте и расслабляйтесь на самом популярном пляжном курорте Дубая. Наслаждайтесь неограниченными напитками и тремя приёмами пищи в день в наших ресторанах, удостоенных различных наград. Отдыхайте как VIP и загорайте на нашем частном пляже длиной 120 метров или в одном из популярных бассейнов.

 FIVELUXEJBR



TÊTE-À-TÊTE

Французское наслаждение встречается с дубайским гламуром! Погрузитесь в кулинарную индulgенцию à la française, где каждый кусочек переносит вас на юг Франции.

ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ И СЕТ-МЕНЮ ИЛИ КРЕДИТ НА УЖИН В РАЗМЕРЕ AED 130 НА ЧЕЛОВЕКА

CIELO (Доступен для обеда и ужина)

Здесь каждый прием пищи пропитан солнцем! Отведайте лучшие блюда средиземноморской кухни или вкуснейшую пиццу прямо из нашей традиционной печи для пиццы.

ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ И СЕТ-МЕНЮ.

THE LOBBY LOUNGE

(Доступен для обеда и ужина)

Идеальное место, чтобы в расслабленной обстановке перекусить полезными блюдами, пастой, кофе, приготовленным баристой, и многим другим!

КРЕДИТ В РАЗМЕРЕ AED 130, НА ЧЕЛОВЕКА.

RONIN (Доступно на ужин, доступно на обед с пятницы по субботу)

Побалуйте себя блюдами японской культуры в ресторане изысканной кухни в стиле Иредзуми со знаменитым шеф-поваром Sinkeun Choi.

ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ И СЕТ-МЕНЮ ИЛИ КРЕДИТ AED 130, НА ЧЕЛОВЕКА.

FIVE ►

GOOSE ISLAND TAP HOUSE

(Доступен для обеда и ужина)

Самый титулованный паб Дубая приглашает вас отведать лучшие блюда для гурманов в сочетании с самым свежим хлебом в городе.

ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ И СЕТ-МЕНЮ ИЛИ КРЕДИТ AED 130 НА ВЗРОСЛОГО И AED 65 НА РЕБЕНКА



PLAYA RASCHA (ПЛЯЖ)

(Доступен для обеда)

Подарите своим вкусовым рецепторам путешествие по Средиземноморью, наслаждаясь захватывающими видами на Дубайское Колесо Обзора.

ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ И ОБЕД ПО СЕТ-МЕНЮ ИЛИ КРЕДИТ AED 130, НА ЧЕЛОВЕКА.

PLAYA RASCHA (БАССЕЙН)

(Доступен для обеда)

Насладитесь блюдами интернациональной кухни у бассейна, греясь на солнышке.

ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ И ОБЕД ПО СЕТ-МЕНЮ.



ПРАВИЛА И УСЛОВИЯ

- ПИТАНИЕ ПРЕДОСТАВЛЯЕТСЯ НА БАЗЕ ПОЛНОГО ПАНСИОНА, ПО ФИКСИРОВАННОМУ МЕНЮ ИЛИ С КРЕДИТОМ, В ЗАВИСИМОСТИ ОТ РЕСТОРАНА.
- НЕОГРАНИЧЕННЫЕ ВЫБРАННЫЕ НАПИТКИ С 11:30 ДО ЗАКРЫТИЯ РЕСТОРАНА. АЛКОГОЛЬ ПОДАЁТСЯ В СООТВЕТСТВИИ С ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВОМ ОАЭ, ТОЛЬКО ЛИЦАМ СТАРШЕ 21 ГОДА.
- ГРАФИК РАБОТЫ РЕСТОРАНА МОЖЕТ ВАРЬИРОВАТЬСЯ.
- ЭТО НЕ ВКЛЮЧАЕТ ОБСЛУЖИВАНИЕ В НОМЕРЕ.
- ОТЕЛЬ ОСТАВЛЯЕТ ЗА СОБОЙ ПРАВО ЗАКРЫВАТЬ ИЛИ ИЗМЕНЯТЬ ВРЕМЯ РАБОТЫ РЕСТОРАНОВ И БАРОВ БЕЗ ПРЕДВАРИТЕЛЬНОГО УВЕДОМЛЕНИЯ И БЕЗ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.
- ОТЕЛЬ ОСТАВЛЯЕТ ЗА СОБОЙ ПРАВО ВНОСИТЬ ИЗМЕНЕНИЯ В КОНЦЕПЦИЮ БЕЗ ПРЕДВАРИТЕЛЬНОГО УВЕДОМЛЕНИЯ ТРЕТЬИХ ЛИЦ/ИЛИ ОРГАНИЗАЦИЙ.

ВСЕ, ЧТО ВЫ ЛЮБИТЕ, БЕЗ ОГРАНИЧЕНИЙ

